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Dank voor je suggesties, ik zal er tijdens onze periodieke overleggen meer bovenop zitten.

RadboudMC heeft inderdaad een pilot opgezet met een casemanager: Persoonlijk begeleider moet post-covidpatiénten helpen

juiste zorg te vinden | NOS. We nemen deze werkwijze ook mee naar C-support, want een hoop patiénten kunnen dan door het

reguliere zorgveld opgevangen worden als het landelijk wordt opgezet. We overleggen dit ook met de collega’s van PDCZ. Een

collega van het ministerie van Financién heeft hier via FEZ gisteren ook al een vraag over gesteld, met name wat dit financieel

betekent voor C-support vanaf 2025 (dan loopt de subsidie af). Ik ben dus heel benieuwd of deze pilot landelijk wordt uitgerold,

want dan heeft dit zeker effect op de werkzaamheden van C-support.

Groet,
5.1.2e

var:IEE) EXER eins n>

Verzonden: maandag 13 juni 2022 22:16

@minvws.ni>; INSSCKECIN. BERET © minvws. n>; [ESECHIN.
@minvws.nl>; 5.1.2e ) <BR @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Beleidsreactie op AD-artikel Long covid vereist speciale klinieken

Hoi

lk zie nu deze mail. Voldoet al aan mijn suggestie

Nb: ging radboud oid ook al niet iets opzetten?
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Verzonden: maandag 13 juni 2022 12:23

@minvws.nl>; [NGTGGEE BE ios;

Onderwerp: FW: Beleidsreactie op AD-artikel Long covid vereist speciale klinieken

Dag collega’s,

Bijgaand de redeneerlijn voor de MVWS op het AD-artikel.
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Ik heb net metIEEEIEE - C-support, gebeld over de publicatie van dit artikel. Zij gaf aan dat ze

in het interview breed hebben ingezet; ze hebben gesproken over medische ontwikkelingen, recente onderzoeken, en de post-

covid klinieken. Het AD heeft vervolgens de focus gelegd op de klinieken in het artikel. Dit was voor C-support ook een verrassing.

Gezien ze niet op de hoogte was van deze specifieke inhoud met focus op klinieken, heeft ze mij daar ook niet over geinformeerd.

Daarnaast was EEE: ch niet bewust van de relevantie van de inhoud; ze had verwacht dat dit artikel in het AD niet zo veel

vragen op zou roepen/niet zo groot zou worden. Daarom is DCO niet geinformeerd via de communicatielijnen. lk heb aangegeven

dat dit in het vervolg wenselijk is, omdat het onderwerp ‘'mensen met post-COVID’ gevoelig ligt in de media, en wij ons daar op

moeten voorbereiden. JEEEstemt daarmee in.

Groet,

Verzonden: maandag 13 juni 2022 12:05

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Beleidsreactie op AD-artikel Long covid vereist speciale klinieken

HoiBEY. collega’s,

Hierbij de beleidslijn/reactie op het artikel uit het AD van vanmorgen (m.b.t. postinfectieuze centra) voor nu. Deze is geaccordeerd

t/mi LR

Mogelijk komen we binnenkort nog op de lijn terug, omdat we nog gesprekken willen voeren met veldpartijen en intern.

—ii
CO Programmadirectie COVID-19 Zorg
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